



Protokoll sektionsmöte HTM1 2014–10–08

Närvaro:	Lars Gustafson	Talman
	Alen Lulic	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Josefin Karlsson	Ordförande, frånvarande under delar av §18 och §19
	Carolina Sartorius	Studierådsordförande
	Jashar Vahid	Källarmästare
	David Larsson	Cafémästare, t.o.m. §10, fr.o.m. §21
	Joacim Åström	Överphös
	Louise Hauzenberger	Skattmästare
	Erik Gärtner	Näringslivsansvarig
	Astri Magnussen	Sexmästare
	Daniel Lundell	Revisor, t.o.m. §22
	Alexander Pieta Theofanous	
	Alexander Gustav Nässlander	t.o.m. §10
	Lisa Claesson	
	Elise Eborn	
	Sara Lindgren	t.o.m. §10, fr.o.m. §19
	Elin Sakurai	
	Felicia Carlsson	t.o.m. §23.1
	Amelia Andersson	
	Rasmus Göransson	t.o.m. §21
	Therese Magnusson	
	Oscar Sigurdsson	
	Edvin Havic	t.o.m. §21
	Max Lindblom	t.o.m. §21
	Axel Rosén	
	Peter Skopal	
	Nicolas Salas	
	Viktor Attoff	t.o.m. §25
	Christoffer Arnlund	t.o.m. §21
	Måns Ansgariusson	
	Ludvig Eriksson	
	Martin Bergman	
	Fabian Friberg	
	Filip Gummesson	t.o.m. §25
	Filippa de Laval	t.o.m. §24
	Micaela Bortas	t.o.m. §22
	Christian Hernvall	
	Hampus Mauritzon	
	Mattias Eklund	t.o.m. §24
	Per Ahlbom	t.o.m. §16
	Sandra Olsson	
	Oskar Jönsson	t.o.m. §21
	Mikael Nilsson	t.o.m. §21
	Marcus Falk	t.o.m. §16, fr.o.m. §18
	Sofia Siljeholm	
	Fredrik Åkerberg	



Alexander Magnusson
Carl Nilsson Nyman
Anton Gudjonsson
Catarina Sörensen
Lia Karida
Fabian Wibell
Björn Lindquist fr.o.m. §22
Axel Wihlborg

Adjungerade Simon Gustafsson
Micaela Bortas
Fredrik Andersson

- §1 TFMÖ Talman Lars Gustafson förklarade mötet öppnat klockan 17.30.16.
- §2 Tid och sätt Mötet **beslöt** att godkänna tid och sätt.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera
- Micaela Bortas
 - Simon Gustafson
 - Fredrik Andersson
- Fredrik Andersson ville ha klargjort vad en alumnimedlem har för rättigheter under mötet.
- Daniel Lundell svarade att de har alla rättigheter som en vanlig medlem men saknar rösträtt.
- Carolina Sartorius informerade att ändringarna inte är stadfästa hos kåren än.
- §4 Val av två justeringspersoner Mötet **beslöt** att välja Elise Eborn och Fredrik Åkerberg till justeringspersoner.
- §5 Tid för justering av protokoll Mötet **beslöt** att sätta tid för justering enligt stadgar och reglemente.
- §6 Val av två rösträknare Mötet **beslöt** att välja Elise Eborn och Christoffer Arnlund till rösträknare.
- §7 Föredragningslista Talman läste upp ändringsyrkandet från presidiet om att lägga till §1.1 "Visa, sjung en visa" där mötesdeltagarna ska sjunga in sektionens hymnen.
- Talman läste upp Mattias Eklunds yrkande på att flytta §19, §21 och §23 till efter §15 så att han kan gå hem och titta på Star Trek.
- Talman läste upp Mattias Eklunds andra yrkande om att lägga till punkt 25.1 "Sjungande av sektionens hymn".



Talman läste upp Björn Lindquists yrkande om att flytta §20 till §23.1.

Mötet gick till beslut.

Votering begärdes för presidiets yrkande.

Mötet **beslöt** att bifalla presidiets yrkande.

Votering begärd för Mattias första yrkande. Mötet **beslöt** att avslå yrkandet.

Mötet **beslöt** att avslå Mattias andra yrkande.

Mötet **beslöt** att bifalla Björns yrkande.

§8 Föregående mötes
protokoll

Mötet **beslöt** att godkänna protokoll för VTM 2014 och VTM Extra 2014.

§9 Meddelanden

Carl Nilsson Nyman meddelade att sektionen planerar att delta i sångarstriden. De behöver folk som dansar, spexar och allt annat möjligt kul. Det finns en eventamälan på hemsidan. Han informerades även att Geekend har blivit flyttad till den 7 november.

David Larsson meddelade att det blivit svinn i Border.

Fredrik Andersson meddelade att vi bytte domän på dsek och tog bort .lth från våra sidor. Han uppmanade mötesdeltagarna att byta till @dsek.se nästa gång de skickar mail.

Micaela Bortas meddelade att det är val på kåren till fullmäktige, heltidare och andra funktionärer. Man kan nominera eller kandidera på kårens hemsida.

§10 Rapport från styrelsen Josefin Karlsson presenterade rapporten från styrelsen.

Hon betonade att man inte får sova i lokalerna, det kan leda till att vi inte får behålla våra lokaler då. Om man gör detta så kan man få sin access borttagen.

Marcus Falk undrade om det endast gäller våra lokaler.

Josefin Karlsson svarade att det gäller alla lokaler.

Alexander Nässlander vill veta hur det funkar rent praktiskt att ta depositionen. Han undrade om det är de gamla accessavtalen som gäller för de som inte skrivit på de nya.

Fredrik Åkerberg svarade att det endast gäller de nya avtalen.

Carl Nilsson Nyman informerades att det är okej enligt PH att sova där under Geekend.

Lars Gustafson upplyste att det finns lagar som säger att man



- inte får sova i lokaler.
- Christian Hernvall informerade att LU har en policy som säger att det gäller alla LTHs lokaler och det förs sedan vidare till bl.a. Sekuritas.
- §11 Sektionens ekonomiska status Louise Hauzenberger presenterade sektionens ekonomiska status.
- Fabian Wibell frågade om någon jämfört sektionens ekonomi med större företags ekonomi eller Sveriges ekonomi.
- Fredrik Andersson förklarade att det gjort inofficiellt. Då vi får mycket av våra pengar från Teknikfokus så lider vi lite av Sveriges ekonomi då pengarna kommer ifrån företag.
- §12 Bokslut för 2012 Talman förklarade vad ett bokslut är och hur det brukas tas hand om på sektionen.
- Fredrik Andersson informerade att arbetet går framåt. Det är en okänd summa pengar från overaller som någon är skyldig oss, ca 10000 kronor. Det är det som är kvar.
- Mötet **beslöt** att bordlägga punkten till HTM2.
- §13 Revisionsberättelse verksamhetsåret 2012 Mötet **beslöt** att bordlägga punkten till HTM2.
- §14 Bokslut för 2013 Mötet **beslöt** att bordlägga punkten till HTM2.
- §15 Revisionsberättelse verksamhetsåret 2013 Mötet **beslöt** att bordlägga punkten till HTM2.
- §16 Studierelaterad information Carolina Sartorius informerade att Data fick dåligt "betyg" från UKÄ förra året, därför har vi strukturerat upp de första 3 åren.
- Carolina presenterade det nya obligatoriet för D.
- Fredrik Andersson undrade om funktionsprogrammeringen är den avancerade kursen.
- Carolina Sartorius svarade att det är en förenklad version av den och att den avancerade läggs ner.
- Carolina upplyste att ändringarna i obligatoriet görs för nästa års nollor och att det inte kommer att påverka de som studerar nu om det inte är så att man inte har klarat en kurs som ändras om.
- Daniel Lundell undrade hur det funkar med studieuppehåll för ettorna.
- Carolina Sartorius menade att de kan prata med studievägledarna. De kan svara på alla frågor rörande de nya ändringarna.
- Fredrik Andersson anmärkte att det ända han reagerat på är att



kommunikationskursen ges väldigt tidigt.

Carolina Sartorius svarade att det är för att de nu ska läsa den tillsammans med C.

Fabian Wibell undrade hur det ser ut med hållbar utvecklingskurserna.

Carolina Sartorius svarade att det tidigare har varit fysikkurser men att de ersatts med andra kurser inom hållbar utveckling.

Carolina Sartorius presenterade det nya obligatoriet för C.

Fabian Wibell frågade varför C har ett lugnare tempo i programmeringen.

Carolina Sartorius svarade att de har fått dåliga resultat tidigare år och då har de fått ett lugnare tempo.

Alexander Theofanous undrade var man kan vända sig om man har utbildningsfrågor.

Carolina Sartorius uppmanade alla att gå på SRD möte och storting på onsdag där man kan få svar på frågor.

§17 Proposition: Göra om iDét

Jashar Vahid presenterade propositionen.

Fredrik Andersson undrade om kylan bara är till för funktionärer.

Jashar Vahid svarade att den är till för alla medlemmar.

Max Lindblom undrade om propositionen är en plan för överskottet från iDét budgeten.

Jashar Vahid bekräftade det.

Martin Bergman frågade var hängarna kommer att sitta.

Jashar Vahid svarade att de kommer att sitta utanför toaletterna.

Fabian Wibell uppmärksammade att det är mer än 100 000 kronor totalt.

Jashar Vahid menade att priserna är lite i överkant.

Fredrik Andersson undrade om bashögtalaren är till Shäraton.

Jashar Vahid bekräftade det.

Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla propositionen.



- §18 Motion: Fredrik Andersson presenterade motionen.
Formalisering av Carolina Sartorius presenterade styrelsens tidigare svar.
processer (Andra läsningen) Mötet gick till beslut.
Mötet **beslöt** att bifalla motionen.
- §19 Motion: Sektionen på Mattias Eklund presenterade motionen.
snedden Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.
Motionären jämkade sig med styrelsens svar.
Mötet gick till beslut.
Mötet **beslöt** att avslå motionen.
- §21 Motion: Ny pinne till Mattias Eklund presenterade motionen.
D-fanan Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.
Alexander Magnusson informerade att ämnet togs upp förra året med kåren. Han frågade om Mattias har koll på vad som beslutats.
Mattias Eklund svarade att kåren inte kommer att göra något aktivt för att göra detta bättre utan att det ligger på sektionen.
Nicolas Salas frågade om Mattias vet vad det kostar.
Mattias Eklund svarade att han inte vet men att kostnaden kan variera mycket beroende på vad man köper. Han upplyste också att grejerna kommer att vara under en lång tid.
Elise Eborn tyckte att då priset är lågt så kan beslutet tas av styrelsen med ett mer konkret förslag.
Mötet gick till beslut.
Mötet **beslöt** att avslå motionen.
Mötet ajournerades klockan 18:40.
Mötet återupptogs klockan 19:00.
Då mötet tidigare beslöt att sjunga "Råsa på bal" men inte gjorde det då så gjorde mötet det nu.
- §22 Motion: En kedja i Rasmus Göransson presenterade motionen.
varje cheps Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.
Fabian Wibell undrade om det hade varit bättre att skapa en grupp för att se till att stölder inte sker.
Rasmus Göransson svarade att det ska ha gjorts i år men inte



funkat.

Alen Lulic frågade vad det var för typ av kedja.

Lars Gustafson svarade att det är en typisk blomsterkedja.

Alen Lulic trodde att det kan vålla mer skada om någon får för sig att rycka av kedjan eller Ouverallen.

Filip Gummesson trodde att det kan öka motivationen om man gör det svårare.

David Larsson frågade motionären om han tänkt att alla ska ha en sådan kedja.

Rasmus Göransson svarade att det ska vara en valmöjlighet för de som vill.

Daniel Lundell tyckte att motionen var väldigt välskriven. Han uppmärksammade att det alltid finns en skaderisk då folk tar in knivar och saxar på Utedischot oavsett om det är för att stjäla chepsar eller inte.

Peter Skopal föreslog att istället för att varje nolla ska ha en kedja fast vid kroppen kan man ge ett pris till de som har kvar chepsen på gasquen.

Fabian Wibell noterade att det fanns mötesdeltagare som var del av andra sektioner och frågade dem om de kunde förklara varför chepsarna stjäls.

Simon Gustafsson svarade att det på ING-sek ses som prestigefullt att ta en cheps. Han informerade att de har fått höra att D-sek var med på att det fanns en stöldrisk och att de inte vetat om att det inte varit uppskattat.

Alen Lulic menade på att det är bättre och lättare att se till att det som är ansvariga för nollningen säger till att det inte får göras alls och straffa de som stjal chepsar.

Lars Gustafson föreslog att motionären istället tar upp detta med nästa staben så får de bestämma hur de vill göra.

Nicolas Salas menade att det är stöld hur som helst och att man bör straffa dem på lämpligt sätt.

Simon Gustafsson tyckte att det är en bra idé att göra det tydligt för de andra sektionerna att det inte är tillåtet så att alla vet om det.

Lars Gustafson informerade att överphöskollegiet har hand om sådana frågor så man kan ta upp det med dem.

Fredrik Andersson upplyste att sektionsmötet självklart får lov



att ta beslut om hur nollningen ska utföras om de vill det.

Alen Lulic informerade att detta är ett ganska nytt problem.

Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att avslå motionen.

§23 Motion: Ordensband
Reviderad! Carl Nilsson Nyman och Mattias Eklund presenterade motionen.

Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.

Markus Falk frågade vad de nuvarande frackbanden kostar.

Mattias Eklund svarade att han var osäker men trodde att priset låg runt 30 kronor.

Fabian Wibell frågade varför det blev dyrare.

Mattias Eklund svarade att Premiemax kunde inte hålla vad de lovade så motionärerna har behövt gå till ett annat företag som säljer till högre priser.

Filip Gummesson undrade hur långt band man beöver.

Carl Nilsson Nymann svarade att de förmodligen kommer att säljas 2 meter vis för ungefär 140 kronor.

Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen.

§23.1 Motion: Redigering
av Pubmästarens
åläggande Björn Linqvist presenterade motionen.

Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.

Marcus Falk undrade varför det inte bör förekomma roliga grejer i stadgar och reglemente.

Carolina Sartorius tyckte att de ska vara förståeliga och lättläsliga för alla och att det därför är en bra ändring.

Fredrik Andersson yrkade på att byta ut "öl." mot "öl-, cider-". Motionären jämkade sig.

Fabian Wibell tyckte att det var en bra ändring och applåderade pubmästaren.

Styrelsen jämkade sig med det framvaskade förslaget.

Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla det framvaskade förslaget.

§24 Val enligt stadgar och
reglemente **Valberedningsrepresentanter från de fyra lägsta årskurserna**
Fredrik Åkerberg presenterade valberedningens förslag.



De närvarande av valberedningens förslag, Sofia Siljeholm, Felicia Carlsson, Filip Gummesson, Alexander Pieat Theofanous och Elin Sakurai presenterade sig och utfrågades.

Kandidaterna lämnade lokalen.

Carl Nilsson Nyman visade missnöje med att välja folk som inte är närvarande på mötet.

Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att välja Marcus Falk till rösträknare för att ta över efter Christoffer Arnlund.

Mötet **beslöt** att välja valberedningens förslag till valberedningsrepresentanter.

Virtuell medlem

Elin Sakurai nominerade Simon Gustafsson till Virtuell medlem.

Simon Gustafsson godtog nomineringen och presenterade sig.

Kandidaten lämnade lokalen.

Lars Gustafson yrkade på att kandidaten förblir virtuell medlem tills det att han slutar studera vid LTH.

Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla Lars Gustafsons yrkande.

Mötet **beslöt** att välja Simon Gustafsson till Virtuell medlem.

§25 Övrigt

- Lars Gustafson tyckte att för att underlätta för kandidaterna inför HTM2 så yrkade han på att presentations och utfrågningstid bestäms vid detta möte med tiderna: 10 minuter presentation och 10 minuter utfrågning.

Fredrik Andersson yrkade på att kandidaterna själva ska kunna få fördela tiden mellan presentation och utfrågning med högst 20 minuter sammanlagt.

Lars Gustafson informerade att på kåren så har man en tid man strävar efter men om det finns bra frågor att ställa efter att tiden fortlöpt så fortsätter man. Man ställer sedan samma frågor till motkandidaterna.

Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla Lars Gustafsons yrkande.

- Carolina Sartorius yrkade på att staben inte ska presentera sig vid valet av överphös på HTM2 eftersom den inte väljs



där. Detta är även för att det är posten överphös som väljs och att presentera en eventuell stab kan ta fokus från det valet. Hon hoppas även att kandidaterna lägger mer vikt på styrelseposten och inte endast nollningen.

Alexander Theofanous tyckte att visst är det överphös man väljer men arbetsbördan är så stor och att ge sig in i detta utan att veta att man har någon man kan förlita sig på kan vara mycket stressigt och dåligt för framtida samarbete.

Fredrik Andersson tyckte att det är bra att man behandlar överphös som främst en styrelsepost eller åtminstone lägger mer vikt på den.

Viktor Attof sade att om han inte hade haft den staben han hade så hade nollningen inte gått igenom. Han sade också att det finns sektioner som gör så som föreslagits men det var de det gick mindre bra för i år.

Lars Gustafson meddelade att han har haft lite annan erfarenhet av stabsarbetet. De kände varandra lite mindre under hans år. Han tyckte att Carolinas idé är bra men tycker att man ska få lov att nämna sin stab.

Jashar Vahid menade att om man inte nämner de alls så kommer folk höra rykten och det kan hämma diskussionen.

Carolina Sartorius sade att hon höll med att man ska få lov att nämna sin stab men att det endast ska vara överphös som presenterar sig och utfrågas.

Amelia Andersson höll med Carolina om att överphös ska förstå vikten av styrelseposten och fokusera lite mer på den. Hon menade dock att staben fungerar mycket olikt andra utskott, att i de andra mästerierna så kan man entlediga funktionärerna om det inte funkar men det är svårt med staben.

Alexander Theofanous tyckte att en stabsmedlem inte har samma börda som t.ex. en vice. Man kan inte byta stabsmedlem som man kan med en vice och om denna person fallerar så går inte nollningen i kras, det kan det göra med staben.

Fredrik Andersson menade att yrkandet påverkar inte valet av en fungerande stab utan bara formalia, att man fortfarande inte väljer staben även om de presenterar sig.

Fredrik Åkerberg tyckte att överphös som styrelsepost har glömts bort. Han sade att kandidaterna brukar underskatta vikten av posten och tyckte att styrelseposten är mer viktig och att en dålig styrelse påverkar sektionen mer än en dålig



nollning.

Lars Gustafson höll inte med om att en dålig nollning inte påverkar sektionen väldigt negativt för man tappar nya funktionärer.

Markus Falk tyckte att överphös ska presentera sin stab och att det är viktigt att de har en bra grupp.

David Larsson ville klargöra att det verkar vara så att problemet är att styrelseposten ges mindre vikt. Han föreslog att man kan istället försöka lösa det genom att lägga mer vikt på det när man valbereder dem och under sektionsmötet.

Carolina Sartorius sade att hennes yrkande var för att hon ville ha en diskussion om ämnet. Hon menade att det inte var riktat mot någon men att det är annat styrelsearbete som görs som glöms bort eller ignoreras ibland och det ville hon fixa.

Fredrik Andersson visade 3 kandidater förra året, tog en jävla tid och var rörigt. tog mycket mindre tid tidigare år.

Markus Falk trodde inte att yrkandet kommer fixa styrelseproblemet.

Sebastian Karabeleski trodde att det i alla fall kommer vara fler frågor på sektionsmötet angående styrelseansvaret och att kandidaterna nu kommer ha insett allvaret.

Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att avslå Carolina Sartorius yrkande.

§26 TFMA

Talman förklarade mötet avslutat klockan 21:42.21.

Mötessekreterare

Talman

Justeras

Justeras

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Lars Gustafson
Talman

Fredrik Åkerberg

Elise Eborn